



Vårdvetenskapliga Studentföreningen
Sölvegatan 19, 223 62 Lund
Org.nummer: 845002-9551

Mejl: vavs@vavslund.se
Web: www.vavslund.se

Mötesprotokoll

Typ av sammanträde
Styrelsemöte
nr 6

Sammanträdesdatum	Tid	Plats
2023-11-29	13.00	Forum Medicum, H1130

Närvarande:

Ordinarie beslutande ledarmöten:

Emilia Lambrant
Moa Hjertén
Frida Mejborn
Anna Hörvallius
Irina Fransson

Adjungeringar:

Ida Theander

Tjänstgörande ersättare:

Ordinarie ersättare:

FORMALIA

§1 Mötets öppnande

Ordföranden förklarar mötet öppnat kl. 13.03.

§2 Mötets behöriga utlysande

Enligt stadga ska kallelse skickas ut 4 dagar innan mötet och handlingar 2 dagar innan (§8.9).

Mötet anses inte vara korrekt utlyst.

Styrelsen beslutar

att fortsätta med mötet.

§3 Adjungeringar

Styrelsen beslutar

att adjungera Ida Theander under dagens möte.

§4 Val av justeringsperson

Styrelsen beslutar

att välja Anna Hörvallius till justeringsperson.

§5 Tid för justering av protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet ska vara justeraren tillhanda senast 231206.

att protokollet ska vara justerat senast 231213.

§6 Föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§7 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen med tillägg av:

Nedanstående punkter under övrigt.

§8 Meddelanden

VÅVS och SSGI hade en sittning tillsammans den 4/11 där det uppstod problem. En individ från SSGI uttalade sig problematiskt i mikrofonen under slutet av kvällen. Namn på denna individ har identifierats och Irina har kallat sexmästare Agnes till ett möte för att konsultera ärendet. Ett förslag som har kommit upp är att banna denna individ från VÅVS tillställningar tills vidare, då detta uttalandet helt går emot VÅVS värdegrund.

Ytterligare en incident som inträffade under kvällen var att en annan gäst på sittning fick i sig allergen som tydligt var uttryckt att hen inte tålde. Förslag ges på att ta upp denna incident med Lunds kommun, som utövar kontroll på restauranger inklusive nationer, då detta bör ses allvarligt på och hade kunnat sluta mycket illa.

§9 Rapporter

- Ordförande rapporterar:

Föredragande: Irina Fransson

Medicinska fakulteten har fått en ny dekan. Det är vår kära Maria Björkqvist som idag är vicedekan med utbildningsansvar som kommer träda in i rollen som dekan, den högst

ansvariga person på fakulteten från och med 1 januari 2024. Detta är en riktigt god nyhet för kåren och alla studenter! Maria värnar verkligen om utbildning, och kanske allra mest grundutbildningarna. Hon lärde sig mitt och de andra studenternas namn efter första gången vi sågs. Hon stannar och pratar med oss i korridorerna och är alltid, ALLTID öppen för samtal, svarar på frågor och så vidare. Hon tycker verkligen att studentinflytande är essentiellt och det märks. Jag är trygg i Marias närhet och oavsett hur "högt i hierarkin" hon må vara så känns hon som en jämlike som bryr sig. Detta kommer bli så himla bra! I hennes fotspår som vicedekan med utbildningsansvar och ordförande i Grundutbildningsnämnden träder Thomas Hellmark in. Han kommer närmast från sin post som programnämnsordförande i PNM och är i botten biomedicinare. Thomas är precis lika fin som Maria och detta är ännu en person som verkligen kommer att vara guld för studentkåren på denna plats. Han frågar alltid oss i kåren vad vi tycker om saker, stort och smått. Och det känns som att vad vi än ger för idéer eller har för förslag så backar han oss. Han är studenternas kompis, for sure!

Kvalitetsdialog med LU (29/11 2023)

Varje år så genomför fakulteterna interna kvalitetsgenomlysningar som de sedan presenterar och svarar för inför universitetsledningen. I samband med detta får studentkåren läsa fakultetens material och ges möjlighet att skicka ett svar på denna, en studentinlaga. Jag och MFs Emilia har tillsammans skrivit årets studentinlaga som vi är mycket nöjda med. Vi svarade på en del av det som fakulteten belyst, bland annat att UKÄ granskat sjuksköterskeprogrammet och vad det inneburit, hur det går med implementeringen av QPS, hur vi kvalitetssäkrar och utbildningsbevakar fristående kurser inklusive master"-programmet" i medicinsk vetenskap som drar igång till kommande höst igen. Fakulteten har tagit upp frågor kring forskning, forskningsutbildning och andra delar av fakultetens arbete som inte direkt utbildningsbevakas av CM, därför har vi utelämnat att kommentera dessa delar. Jag har lagt studentinlagan bland handlingarna ifall någon är nyfiken på att se hur det kan se ut.

Den 29/11 ägde själva kvalitetsdialogen rum och där var fakultet och studentkår överens om allt som togs upp och vi kunde ge universitetsledningen olika infallsvinklar på våra olika områden vi valt att diskutera. Här i denna dialog blev det väldigt tydligt hur bra kontakt vår kår har med fakulteten och hur kul det är för oss att de vill ha med oss och att de värdesätter vår insats.

Grundutbildningsnämnden, GUN

Det är alldeles snart dags för nästa möte, men senaste sammanträdet som hölls 24/10 hade få men intressanta punkter. Sjuksköterske- och arbetsterapeutprogrammet var och höll varsitt föredrag om hur studentcentrerat lärande hålls på respektive program. Vi fattade beslut om att ta av GUNs medel till att utlysa forskningsmedel för pedagogisk forskning, vilket förhoppningsvis kommer locka "vanliga lärare" att genomföra något pedagogiskt projekt. Vi

hade också en gedigen diskussion om HMS-arbetet vid fakulteten (arbete gällande hälsa, miljö och säkerhet). vi har svårt att få tillräckligt med studerandeskyddsombud (SSO) och det är även svårt att nå ut till våra SSOer, samt att få alla studenter att veta vilka dessa är och vad de kan hjälpa till med. Detta är något som vi spunnit vidare på sedan detta GUN-mötet, se "SAM och skyddsronder".

Forum Kvalitet (10/11)

Fakulteten höll en kvalitetskonferens en fredagseftermiddag för några veckor sedan. Fokus var QPS och vi fick bland annat en föreläsning från mannen som skapat grundidén till QPS. Det är riktigt häftigt att höra hur avancerat och samtidigt självklart ett system kan vara, när man bara lärt sig arbeta med det ordentligt. Några läkarstudenter höll en workshop där vi fick se hur de använder QPS i sina kliniska terminer med massor av små mätpunkter som tillsammans bildar en bedömningsgrund.

Festligheter

Nobelfirande (6/11), Besök av Uppsala studentkår (2/11)

Ingen kan ha missat att Lunds universitet äntligen fått sitt första nobelpris. Anne L'Huillier tilldelades Nobelpriset i fysik tillsammans med sina kollegor Pierre Agostini och Ferenc Krausz. Universitetet uppmärksammade denna enorma bedrift vid ett evenemang i Universitetshuset, Lundagård och AF Borgen och några av oss studentrepresentanter fick vara med. L'Huillier höll en föreläsning där hon försökte få åskådarna att förstå vad det faktiskt är hon upptäckt. Det var ett tappert försök, så kan man väl säga... Det är också oerhört komplexa saker och som ligger så långt ifrån vår del av vetenskapen som möjligt, skulle jag våga påstå. Många hyllningstal hölls till Annes ära och det sköts kanonskott (av vår proinspektor Magnus Sandberg, bland annat!) och det bjöds på god mat och dryck till trevligt mingel. Mycket uppskattat. En häftig grej med just denna kvinna är att allt hon gör har hela tiden med undervisning att göra. Hon berättade att hon tappar lite respekt för forskare som inte alls bedriver utbildning och hon var mitt i en föreläsning för doktorandstudenter när hon fick veta att hon tilldelats priset. Hon gick tillbaka in i undervisningssalen och fortsatte sitt arbete!

Vi hade finbesök från Uppsala studentkår i början av november. Jag och MFs Emilia umgicks och knöt band till studentkåren vid vårt nemesis-universitet. Denna kår firar 175 årsjubileum nästa år, vilket firas med en bal på Uppsala slott. Här kommer hela VÅVS presidium att representera världens bästa Lunds universitet.

Introdagar

Vi är igång med planeringen av introdagarna för vårterminen. Det som påbörjades förra terminen kommer nu förfinas, men i det stora hela så var det väldigt lyckat och vi kommer jobba snarlikt förra terminen. Det som i stort skiljer är att SSGI nu inte finns kvar och det är MF som ska ta över fysiestudenterna. Vi har efterlyst att MF ska komma och ta deras del av

kårintrot. VÅVS presidium kommer presentera VÅVS, CM och kårens verksamhet under varsin halvtimme för vardera AT- och SSK-programmet.

SAM och skyddsronder

En ny inofficiell grupp har bildats på CMs initiativ. Den består av HMS-ansvarig lärare, studentombud, chef för lokalerna samt representant från MedService plus CMs HSSO och språkrören för CM. Här kommer vi två gånger per termin stämma av studenternas arbetsmiljö utifrån den fysiska, organisatoriska och sociala arbetsmiljön.

MFL och MFS

I fakultetsledningen och -styrelsen har det allra mesta kretsats kring kommande års budget som vi äntligen kunde klubba igenom på senaste mötet. Det är tuffa tider vi är i och besparingar behöver göras på många plan och på många sätt. Det kommande året har vi kvar de pågående projekten som stöds statligt sett, där mycket pengar pumpas in i fakultetens verksamheter, främst på forskningssidan. Det som oroar många i denna sektor är att det är troligt att en del av dessa satsningarna kommer dras tillbaka från nya regeringen.

VFU-genomgångar

Detta är bråda dagar när det gäller alla VFU-placeringar inför kommande terminen. Jag sitter varje vecka och går genom allas placeringar och det blir en del ändringar så att alla ska få så bra som möjligt både med variation på själva praktikplatserna men också med pendlingsstider.

COIL

Jag blev tillfrågad att sitta med i en utvärdering inom sjuksköterskeprogrammet där man vill lägga till en internationell aktivitet i T3. Den som var aktuell var Pennsylvania university, men det fungerade inte så bra för våra T3or eftersom de var mycket längre fram i sin utbildning. Vi kommer dock titta på ett annat samarbete för att ha onlineseminarium med studenter från andra länder, för att öka internationaliseringen vid vårt sjuksköterskeprogram.

Vård i hemmet

Ett annat roligt projekt som jag får vara med i när det gäller sjuksköterskeprogrammet är den omställning och arbetet i och med detta som handlar om vård i hemmet. Vi är några stycken i arbetsgruppen som försöker ta fram hur vi kan utveckla och förbättra VFU i kommunerna.

JämLik

Både inom MF och inom VÅVS är våra utskott för likabehandling och jämställdhet vakanta och för att göra det lite lättare (?) och för att jobba på samarbetet inom CM har jag initierat en grupp för att utreda hur vi kan jobba med dessa frågor inom CM som ett alternativ för individuella arbeten. Det är jag och Maja Holst (MF) som "är gruppen". Nu har vi haft ett uppstartsmöte med Jimmie Kristensson och Magnus Sandberg som båda är taggade på att hjälpa till i detta.

Pedagogisk konferens vid MedFak 2024

Något som är helt nystartat men som är riktigt roligt är att Medicinska fakulteten ska vara värd för nästa års pedagogiska konferens som hålls vartannat år och är för alla som på något sätt undervisar studenter vid Lunds universitet. Vi är fyra studenter (och ungefär lika många "vuxna") som sitter i kärngruppen som planerar allt. Vi har väldigt fria händer och vi studenter ges ett stort utrymme för utveckling. Det är superkul! Förutom jag så representeras VÅVS av vår eminenta Emilia Björkman, som är klippt och skuren för detta!

- Vice ordförande - utbildningsbevakande ansvar rapporterar:
 - Hanterat ärende i kurs ATPC41 relaterat till en dålig salstentamen där större delen av klassen initialt riskerade att bli underkända om procentsatsen sattes till 70% som tidigare terminer. Möte med fakulteten, studenterna, ATURs ordförande och mig genomfördes den 14/11 där fakulteten höll med om att tentan var dåligt utformad och de presenterade ett förslag om hur resultatet skulle bli mer rättvist. Studenterna var efter mötet nöjda och efter slutgiltigt svar på tentan kontaktade jag studenterna igen den 24/11 för att bekräfta att de fått den respons de önskade. Studenterna verkade något besvikna på fakulteten men önskade inte driva frågan vidare, ärendet avslutas.
 - Planeras mysmöte med jultema för ATUR och ORUR den 14 december för att öka de utbildningsbevakande rådets samarbete.

Från ATUR 30/10

- Saknar terminsrepresentanter för termin 5 och 6.
- Samtliga terminer har mindre klagomål angående särskilda kurser och genomgripande för flera terminer upplevs det stressande med kamratgranskning 1-2 dagar innan inlämning. De önskar också insikt i hur VFU platserna väljs
- Lokalen är varmare och trevligare med gardiner och studenterna uppskattar sofforna med höga väggar då de erbjuder bra studiero.
- Det framkommer även klagomål angående lokalen:
 - ljudnivån utanför klassrummen upplevs för hög
 - svårt att hitta till rätt lokal (framförallt H1118)
 - svårt att få tag på grupprum, barstolarna i biblioteket är obekväma
 - finns inga eluttag vid barstolarna i biblioteket
 - konsten upplevs opassande och tråkig
 - metodrummet för arbetsterapeuterna är inte optimalt
 - hålen i väggarna är för vissa obehagliga och störande
 - saknar en kaffeautomat
 - Studenterna saknar den kontakt med lärarna som fanns på HSC

- I övrigt önskar ATUR att skolan skulle vara mer tydlig med vilka förändringar som sker, tex konst och skåpen. De önskar också att få insyn i hur saker angående lokalen har prioriterats rent ekonomiskt. Utöver detta önskar de att det i event som publiceras på VÅVS sociala medier framgår vem det gäller.

Från ORUR 23/11

- Manfall på ssk-programmet, endast rapport från T1, T4 och T6. Fulltaliga från rtg-programmet.
 - Ssk T6 upplevde att sluttentan var på en för avancerad nivå, och de studenter som hade sin första praktik i rotation hade utöver praktik flertalet uppgifter samt plugg inför tentan.
 - Ssk T4 framför klagomål angående handledningskursen.
 - Ssk T1 önskar få föreläsningar på plats i anatomikursen för att kunna ställa frågor och tycker inte att TBL lektionerna är givande. De framför också att det är många inlämningar med dålig struktur på kort tid i SJSB40.
 - Rtg T5 klagomål över handledningskursen, oklar med stor tolkningsbarhet.
 - Rtg T3 haft en bra praktik. Oklara instruktioner till inlämningar, bland annat i handledningskursen.
 - Rtg T1 framför oklarheter kring tenta där tentavakterna givit felaktig information. De önskar få tillgång till kursytorna tidigare än precis före kursstart. Upplever anatomikursen som väldigt intensiv.
 - I övrigt har det varit problematik med att skicka in AssCE formulär, fotografera och ladda upp i QPS har varit svårt. De önskas också en canvasintroduktion till de nya eleverna, förslagsvis som en aktivitet med äldre studenter antingen i samband med programintroduktion eller efter novischperioderna.
- Vice ordförande - studiesocialt ansvar rapporterar:
 - Spökbollen + sittningen med Aktivitetsutskottet, Sexmästeriet och SSGI blev lyckad, de våvsare som jag pratat med tyckte alla att det var en kul dag
 - Merch arbetsgruppen har haft möte med ett företag som ansågs vara bra, företaget kommer komma med förslag på priser och profilprodukter av olika kvalitet och därefter kommer arbetsgruppen att beställa VÅVS nya merch
 - Examenskommittén håller på att fastställa alla saker inför examen den 12/1 för ssk, at och bm
 - Aktivitetsutskottet har planerat en bowlingkväll för alla våvsare
 - Novischeriet är igång med fadder-ansökningar och planering för VT24
 - Sexmästeriet hade en trevlig Pub och har planerat en kul Jul-sittning
 - Högtidsmarskalkkeriet blev nöjda med Corbalen, snart ska planering av Festum Curae dra igång
 - Presidiet var på bal i helgen, det var okej men Corbalen var bättre ;)

- Ekonomiskt ansvarig rapporterar:
 - Har pratat med MF:s ekonomiskt ansvariga angående Corpus Medicums gemensamma ekonomi
 - Arbetat i Merch-grupp
 - Varit på lunch-föreläsning med Karolinska
 - Fortsatt kontakt angående bokslut (som alltid, men förhoppningsvis är detta sista)
 - Kontaktat novischeriet angående deras budget i vår (som ser ljus ut)
 - Avslutat gammalt bokföringsprogram speedledger, som vi inte längre använder

- Sekreterare rapporterar:
 - Redigerat protokoll
 - Haft möte med suppleant-uppdragsgruppen och reviderat postbeskrivningar inför kommande poständringar inom VÅVS.
 - Haft möte med arbetsgrupp där vi gått igenom de styrande dokumenten.

- Arbetsmarknadsansvarig rapporterar:
 - Senaste månaden har vi fortsatt med corpus laborans arbete, mailat olika företag och sponsorer, bokat lokal och undersökt vissa logistiska frågor. VÅVS har numera fått en representant i Corpus laborans utskottet vilket är väldigt kul. Vi har haft 2 möten och har fastställt olika deadlines för att effektivisera hela processen.
 - Vi hjälpte KI att hålla i en lunchföreläsning med Båb Bengtsson, som var mycket nöjd med hela eventet och uppslutningen. Stort tack till PR för marknadsföringen, och alla som hjälpte till när jag inte kunde vara tillgänglig.
 - Vi har signerat ett avtal med JS Sverige efter lite ändringar för att säkerställa att vi inte kommer behöva betala något och kan hoppa av när som. Vi ska godkänna vad som skickas till möjliga sponsorer för att vara delaktiga och med på banan till vad som lovas och undvika missförstånd.
 - Höll i en frågestund med studenter som hade åkt ut med Ecura, vilket var väldigt lyckat och uppskattat av både Ecura och studenter. De kommer återkomma med en marknadsföringsplan innan jul för att vi alla är i enighet med vad som ska ut, hur många inlägg som läggs ut osv. Vi planerar ett liknande tillfälle till våren också.
 - Jag har kontakt med olika studenter från specialistprogrammen där jag vidarebefordrar olika möjligheter som enbart är till dem, då det inte följer oss på våra sociala kanaler. Ska även prata med olika ansvariga för att hitta ett bättre system för detta.

DISKUSSION & BESLUT

§10 Avtal med JS Sverige

Irina föredrar punkten

Irina informerar att ett nytt avtal gällande broschyrer har tecknats med JS Sverige. Denna broschyr kommer att tryckas både på papper samt finnas tillgänglig digitalt. Annonser till denna broschyr ska börja sökas.

§11 Konkretisering av verksamhetsplan - revidering av reglemente & ansvarhetsområde för suppleanter.

Irina föredrar punkten.

I verksamhetsplanen tillsattes en arbetsgrupp som fick i uppdrag att gå igenom och lägga förslag på förändring av suppleantposterna i styrelsen. I och med denna genomlysning insåg gruppen att ett större tag om styrelsens struktur skulle behöva tas. Detta förankrades med övriga i styrelsen under STYM4 och arbetet är nu i full gång. Målet för gruppen är att en total översyn med föreslagna förändringar i styrdokumentet för en styrelseomstrukturering ska ligga klar för en första genomläsning i FUM i mars. Detta är ett kontinuerligt arbete som är omfattande. Ett förslag som ges är att vara klar med detta arbetet inom detta verksamhetsåret.

§12 Åsiktsprogrammet - revidering

Ida föredrar punkten.

Att-satser i VÅVS åsiktsprogram har reviderats. Den förklarande texten i programmet har också reviderats och stärks med de beslutande att-satserna. Den reviderade upplagan av VÅVS åsiktsprogram bygger på MFs och SFS åsiktsprogram. Två att-satser är även formulerade utifrån VÅVS-medlemmarnas åsikter, vilka är baserade från ett google-formulär som skickades ut under våren 2023 i samband med revideringsarbetet. Styrelsen och Ida läser tillsammans igenom det nya åsiktsprogrammet, kommenterar och ger förslag på ytterligare revideringar.

Styrelsen läser igenom bilaga 3d, till sida 11 (halva dokumentet) och beslutar att fortsätta genomläsningen på STYM 7 den 4/1. Moa hjälper Ida att revidera de åsikter som har setts över under dagens möte.

Ida Theander lämnar mötet 14.46.

§14 Alkoholutbildningar för posterna & §15 Generalsassistenter

Emilia föredrar punkten.

Emilia, Agnes (Sexmästaren) och Joakim (G24) har gått igenom reglementet och sett över vilka poster som bör gå de olika alkoholutbildningar och därefter gett förslag på ändringar för utbildningar som anses mer passande för de olika posterna. Emilia presenterar de givna förslagen för styrelsen. Ett förslag som ges är att ordförande inte längre ska behöva gå

C-certifikatsutbildningen och vara registrerad som PBI (Person med Betydande Inflytande) då VÅVS inte har egna lokaler med alkoholtillstånd. Det nämns att utbildningen är mycket tidskrävande och äger rum precis i början av verksamhetsåret, vid terminsstart, då mycket annat också händer, således anser arbetsgruppen att det utifrån dessa omständigheter inte är aktuellt.

Ytterligare ges förslaget att vice-ordförande med studiesocialt ansvar inte heller ska behöva gå C-certifikatutbildningen, utan endast A- och B-certifikatutbildning. Styrelsen ger medhåll till detta förslag då vice-ordförande med studiesocialt ansvar har det övergripande ansvaret över alla studiesociala utskott. Styrelsen anser även att det är en bra introduktion och start på verksamhetsårets tillsammans med övriga utskottsordförande som också behöver gå A- och B-certifikatsutbildningarna.

Styrelsen diskuterar huruvida det är aktuellt för sexmästaren att gå C-certifikatsutbildningen då VÅVS inte har lokaler att servera alkohol i. Däremot kan C-certifikatsutbildningen möjliggöra för att eventuellt anordna pubar i framtiden. Möjligheten att gå utbildningen kvarstår och kan göras senare under året. Förslag ges på att sexmästaren kan gå A- och B-certifikatsutbildningarna eller C-certifikatsutbildningarna (C-certifikatsutbildningarna motsvarar både A- och B-utbildningarna samt övrig information). Styrelsen är eniga om att hela sexmästeriet, exklusive vocalis, ska gå utbildningarna tillsammans.

Det diskuteras att även novischeriet, innefattande novischgeneraler och generalsassistenter också bör gå A- och B-certifikatsutbildningarna. Även novischeri-faddrar ska gå fortbildning i alkoholhantering.

Frågan lyfts huruvida högtidsmarskalken bör gå A- och B-certifikatsutbildningarna. Det poängteras att högtidsmarskalken endast anordnar själva balen och förberedelserna kring detta, däremot understryks det att alkohol är en stor del av studentlivet. Således är det av vikt att den som anordnar baler har kompetens. Styrelsen diskuterar frågan.

Generalsassistent var en uppskattad och förslag har getts på att detta ska bli en fast post inom VÅVS. Novischeriet har gjort ett förslag på vad generalsassisternas post ska innehålla, samt gjort en revidering av novischgeneralernas postbeskrivning i samband med novischeriets nya upplägg. Emilia presenterar förslagen. Styrelsen går igenom novischeriets reviderade postbeskrivningar inklusive GAs nyformulerade arbetsbeskrivningar.

Styrelsen beslutar

att skicka de uppdaterade revideringarna som presenterats i samband de årliga revideringen av styrdokumentet till FUM, med redaktionella ändringar.

§16 Ledighet i mellandagarna

Irina informerar att hon önskar vara ledig i mellandagarna (27, 28 och 29 december) och frågar ifall en styrelseledamot skulle kunna vara referens om akuta ärenden skulle komma in under dessa dagarna. Styrelsen ser ingen anledning till att detta önskemål skulle nekas. Moa blir referenspersonen som hänvisas till under Irinas ledighet. Det bestäms även att Frida skickar ut kallelse till STYM 7 under semestern.

§17 Övrigt

- Festumkommiten och valfum - valberedningen har valt in fler ledamöter i festum curare kommittén än vad som står i reglementet, därför måste valet och den ny-invalda festum curare kommittén ogiltigförklaras. Ett extrainsatt valfum ska utlysas och hållas under nästa FUM möte den 7/12.
- CM sittningen - en gemensam corpus medicum sittning tillsammans med MF var ursprungligen planerad att hållas nu i december. På grund av otillgänglighet går detta inte att genomföra då MF inte kunde under de föreslagna datumen. Således avslutas planering för denna sittning.
- Tandem - ingen kandidater till tandemgeneral som utlystes under lilla utlysningen. VÅVS ser tandemcyklingen som ett viktig corpus-gemensamt evenemang och vill fortfarande vara delaktiga. Således anser styrelsen att det är av vikt att försöka tillsätta denna post. Styrelsen diskuterar olika strategier för att kunna tillsätta posten.

§18 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat kl. 16.11.

Irina Fransson, mötesordförande

Frida Mejborn, sekreterare

Anna Hörvallius, justeringsperson